
PREHRAMBENO-TEHNOLOŠKA ŠKOLA 

Gjure Prejca 2 

p.p.18 

10040 ZAGREB-DUBRAVA 

tel. 01/2992-357, fax. 2995-424 

E-mail: ured@ss-prehrambenotehnoloska-zg.skole.hr 

KLASA: 007-04/23-01/12 

URBROJ: 251-295-01-23-3 

Zagreb, 11. prosinca 2023. godine 

 

IZVOD IZ ZAPISNIKA 

s 29. sjednice Školskog odbora Prehrambeno-tehnološke škole održane dana 11. prosinca 

2023. u Prehrambeno–tehnološkoj školi s početkom u 18.30 sati. 

 

Na sjednici su prisutni: 

1. Članovi Školskog odbora: 

 - iz reda nastavnika i stručnih suradnika škole: Nina Pilić, Maja Vugrinec Lukavec 

 - ispred skupa zaposlenika: Marija Sukačić-Vendl 

 - predstavnica Vijeća roditelja: Martina Vuksan 

- predstavnik osnivača: Jana Šic Žlabur i Nikica Mihaljević 

2. Ostali prisutni: 

- Josip Šestak, ravnatelj škole 

- Nika Tolić, tajnica škole 

- Vedrana Zadro, voditeljica računovodstva 

3. Nisu prisutni 

- predstavnik osnivača: Avni Osmani  

 

Konstatirano je da postoji kvorum. 

 

Za zapisničara se imenuje Niku Tolić. 

 

Sukladno članku 46. Poslovnika o radu Školskog odbora Školski odbor je donio odluku da se 

sjednica tonski snima. 

 

Na početku sjednice predsjednica Školskog odbora Nina Pilić pozdravila je prisutne i pročitala 
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je sljedeći:                            

           

                                                              D N E V N I  R E D 

1. Verifikacija zapisnika s 26., 27. i 28. sjednice Školskog odbora;  

2. Aktualnosti između dviju sjednica Školskog odbora; 

3. Davanje prethodne suglasnosti za zasnivanje radnog odnosa; 

4. Donošenje Plana nabave za 2024. godinu; 

5. Usvajanje Financijskog plana za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu; 

6. Donošenje odluke o Zakupu poslovnog prostora (kantina); 

7. Pitanja i prijedlozi. 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad 1. 

 

Na zapisnike s 26., 27. i 28.  sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi te su članovi Školskog 

odbora jednoglasno verificirali Zapisnike s 26., 27. i 28. sjednice Školskog odbora. 

 

Ad 2. 

O aktualnostima između dviju sjednica Školskog odbora izvijestio je ravnatelj škole Josip 

Šestak o bitnome:  

- Na početku je izvijestio i pozvao sve članove Školskog odbora na božićni domjenak dana 

15.12.2023. godine od 17:00 sati u prostorijama škole.  

- Prehrambeno-tehnološka škola je organizirala i predstavila pekarske proizvode te 

proizvode koje su proizveli prehrambeni tehničari i tehničari nutricionisti u 

Prehrambeno – tehnološkoj školi ASOO-u te se ujedno zahvaljuje svim nastavnicima 

koji su sudjelovali s učenicima u pripremi proizvoda. Ravnatelj je naglasio da je to jako 

lijepa promocija Prehrambeno-tehnološke škole. 

- Proizvodi Prehrambeno-tehnološke škole bili su predstavljeni u Gradskom uredu 

prosvjetnim djelatnicima Austrije koji su pokazali interes za proizvode koje su probali, 

a u vijećnici Skupštine Grada Zagreba je bila izložba proizvoda Prehrambeno-

tehnološke škole.  

- Prehrambeno-tehnološka škola sudjelovala i na sajmu Croagro na Velesajmu. 



Ravnatelj Josip Šestak pohvalio je sve nastavnike i učenike škole u sudjelovanju na 

različitim manifestacijama. 

- Ravnatelj Josip Šestak obavijestio je članove Školskog odbora da se podijelio prostor 

XII. Gimnazije između triju preostalih škola u zgradi. 

- Ravnatelj Josip Šestak pohvalio je socijalnu pedagoginju Ivanu Kelek Sabolić da je u 

suradnji s učenicima uredila školu za nadolazeće božićne blagdane. 

 

Ad 3. 

 

Školski odbor jednoglasno je donio: 

 

                                                         ODLUKU 

 

Sukladno članku 114. st. 1. Zakona o odgoju i obrazovanju u osnovnoj i srednjoj školi po 

provedenom natječaju daje se prethodna suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s Marinom 

Šimetin, magistra filozofije, za radno mjesto „Nastavnika/ice etike“, određeno nepuno radno 

vrijeme, 5,5 sata tjedno, odnosno 1,1 sati dnevno- (određeno vrijeme do povratka odsutnog 

radnika na rad, a najduže do 31.08.2024.).  

 

Ad 4. 

 

Školski odbor jednoglasno je donio: 

 

ODLUKU 

 

Donosi se Plan nabave za 2024. godinu. 

 

Ad 5. 

 

Školski odbor jednoglasno je donio: 

 

ODLUKU 

 

Usvaja se Financijski plan za 2024. godinu i Financijske projekcije za 2025. i 2026. godinu  



Ad 6. 

 

Školski odbor jednoglasno je donio odluku da se javni natječaj za zakup poslovnog prostora 

(kantina) poništi te da se ponovno raspiše s početkom II. polugodišta. 

 

29. sjednica Školskog odbora završena je u 19:15 sati. 

 

 

 

PREDSJEDNICA ŠKOLSKOG ODBORA: 

                                                                                   ___________________________ 

                                                                                   Nina Pilić, dipl. ing. 


